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Vragen van de leden Kröger en Van der Lee (beiden GroenLinks) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu en de Minister van Economische 
Zaken over het bericht «Haven stoot meer CO2 uit dan ooit» (ingezonden 
27 september 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Haven stoot meer CO2 uit dan ooit»?1 

Vraag 2
Vindt u het ook een enorme domper dat de Rotterdamse haven, ondanks 
haar ambities, steeds meer broeikasgassen uitstoot? 

Vraag 3
Op welke manieren ondersteunt u het Rotterdamse havenbedrijf met zijn 
klimaatambities? 

Vraag 4
Bent u bereid meer te doen om het Rotterdamse havenbedrijf te helpen te 
vergroenen, zeker aangezien het Rotterdamse havenbedrijf van nationaal 
belang is en het lokale belang overstijgt? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op 
welke manier? 

Vraag 5
Kunt u het Rotterdamse havenbedrijf helpen, bijvoorbeeld door het stellen 
van dwingende maatregelen met betrekking tot de CO2-uitstoot van de 
kolencentrales van Engie en Uniper, aangezien dit de grootste vervuilers in de 
Rotterdamse haven zijn? 

Vraag 6
Bent u bij de plannen betrokken voor het afvangen en opslaan van CO2, die 
een grote rol spelen bij de klimaatambities van het havenbedrijf? Zo ja, op 
welke manier? Wanneer komt u met een alternatieve aanpak van CO2-afvang 
en opslag in de Rotterdamse regio? 

1 https://www.ad.nl/rotterdam/haven-stoot-meer-co2-uit-dan-ooit~a7d41a38/
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Vraag 7
Hoe bent u van plan de vervuiling tegen te gaan van de bedrijven op de 
Rotterdamse haven, aangezien veel van die bedrijven enorm slecht zijn voor 
de lokale luchtkwaliteit en u onlangs door de rechter gedwongen bent 
maatregelen te nemen met betrekking tot luchtkwaliteit?
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